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Beste allen,

Hierbij de concept agenda voor ons overleg van morgen (zie deelname link ook onderaan de mail):

* Regiegroep testen en traceren: terugkoppeling ERE
* Samenwerking (opschalings)labs
¢ Landelijk aanmeld nummer/callcenter testen en burgerportaal
* Svz CoronlT

* Voorstel testen asielzoekers (zie bijlage)
* Afstemming ism BCO

* Productiecijfers
¢ Communicatie/pers
* Voortgang aanvrager test

* Overige veel gestelde vragen/aandachtspunten

Hieronder ook het verslag van ons vorige overleg:

Datum: 2 juli 2020

Aanwezig:I verslag)
Nieuw: [IE1 juli begonnen bij GGD GHOR als informatiespecialist, en werkt samen met FEE

+ Regiegroep testen en traceren: terugkoppeling [ZF

BES Woensdag de eerste regiegroep testen en traceren gehad. Met een relatief kleine samenstelling. VWS, RIVM, GGD GHOR NL

en de labs. Het betrof een startvergadering. Geen inhoudelijke besluiten maar we hebben de doelen bepaald en wat we voor

testen en traceren gaan doen, strategisch niveau. Op operationeel niveau moet het overleg dus ook goed belegd worden. Als er

verslag komt wordt dat rondgestuurd. Er waren nog wat opmerkingen bij de presentaties. Belangrijk: de leden hebben gezegd dat

ze de groep willen uitbreiden. Van 2 kanten: labs ook zelf aan tafel in de vorm van VMML, pandemielabs, en ook de NVIB aan tafel.

Wat is het mandaat van deze groep?

EEEIDe groep bepaalt het strategisch beleid. En hakt eventueel knopen door bijv. ook bij calamiteiten. Niet inhoudelijk, dat doen

RIVM en VWS.

+ Samenwerking (opschalings)labs

RWI) Deze week informeren we de GGD’en over het juli testscenario. letwat gewijzigd. Ook door verandering in samenstelling en

kijkend naar eind v/h jaar. Een paar dingen spelen; de HPV labs in de maand juli zijn hun capaciteit voor Covid aan het afschalen

i.v.m. de opstart van de bevolkingsonderzoeken. LCDK verlegt die stromen in overleg met GGD’en. Het grotere plaatje richting

najaar daar wordt in komende periode in samenwerking met GGD’en en alle partijen aan gewerkt.
Er is een factsheet gecommuniceerd over toeristen: moeten wij daar nog een actie op uitzetten naar alle GGD’en of zij door deze

verhogingen in de prognose stijging in de vragen gaan verwachten. Hoe daar mee om gaan?

EEE oeristen en wat we verwachten is in de capaciteitsherekeningen meegenomen. Verwachting is dat het mee zal vallen. In

reactie hierop wordt aangegeven dat de uitdaging niet zo zeer zit bij de testcapaciteit, maar hij het onderbrengen van evt. positieve

gevallen.

IEEEVij ervaren nog steeds die doorlooptijden als punt van aandacht. Wat is daar nu bij LCDK verder over in de steigers

gezet? En de eerdere suggestie over meer landelijke aansturing?

EEEgAantal dingen spelen. Vanmiddag is een bijeenkomst om het hele proces scherp te stellen. En vorige week afgesproken dat
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we een inventarisatie doen hoe het bij iedereen geregeld is om op korte termijn een wat meer pragmatische aanpak te kiezen.

Landelijke aansturing werken we aan.

EASE zijn wel cijfers over de labs in CoronlIT en hoeveel procent van de orders een dag later nog geen uitslag heeft. Deze cijfers
5.1.2e

¢ Landelijk aanmeld nummer/callcenter testen en burgerportaal

512
1 juli is het landelijk callcenter tweetalig geworden. Daarmee eerste stap gezet om toeristen beter te bedienen. Vandaag

of morgen voor het eerst outbound. Maar binnenkomende telefoontjes in het Engels zijn goed afgehandeld. Het bandje is in het

Engels vertaald. En als je 1202 belt krijgje keuze NL of Engels. Voorlopig geen plannen om talen toe te voegen.

Burgerportaal: men ziet meer nadelen dan voordelen om voor 15 juli live te gaan.

EERer zijn problemen geweest met het outbound bellen. Dit kende meerdere oorzaken, welke bijna allemaal zijn platgeslagen en

nu is er nog ongeveer 1% die we echt niet kunnen bereiken en die uiteindelijk een brief moeten krijgen.

(XP Een andere oplossing is om de individuele fouten te gaan melden bij de servicedesk CoronlIT. Want ook callcenter wil die

graag doorkrijgen die sturen cok enorm op kwaliteit. Mogelijk iets over zeggen in de nieuwsbrief. Ook vragen gekregen of alle

informatie uitgevraagd moet blijven worden bij een laag vindpercentage?

BEHier goed naar blijven kijken wat de inhoudelijke opbrengst is van dat soort gegevens gaat bij uitbraken. Die discussie wel op

tafel houden. Die kunnen we later voeren.

+ Bereikbaarheid

e hebben de keuze gemaakt om landelijk van 8-20 te laten bellen. Dat vereist dan ook dat GGD’en telefonisch bereikbaar

zijn in diezelfde periode. Merken nu dat meer GGD’en dit heroverwegen.

EE vanavond is er overleg in DPG-groep. Graag informatie toesturen voor 15.00 uur voor dat overleg, ook aantallen belletjes.
* Svz CoronIT

EFEX:ocd te vermelden dat er een update ritme is voor CoronlT. ledere twee weken is er een nieuwe release. Er is een discussie

gaande over het prioriteren van tijdstempels op verschillende stappen in coronit zodat we beter kunnen nagaan waar vertragingen

optreden, maar als die naar voren schuift betekent dat ook dat een aantal andere zaken naar achter schuiven.

eo
aanvulling is koppeling HP-Zone coronit als prioriteit. Daar dan ook over melden dat deze opgeschoven wordt. [REY

* Concept notitie uitbesteding testlocaties (zie bijlage)

Br Amsterdam speelt dit ook. Stuk staat op de agenda voor vanmiddag met een paar EEE
Discussie: vraag is of dit wel aanbesteed zou moeten worden. In elk geval moet de discussie ‘wie is de aanvrager’ heel duidelijk zijn.

Wie houdt toezicht? En wat als je lab afzet aan personeel, dan is het moeilijk schakelen bij een uitbraak. Vandaar dat ook LCDK hier

graag bij betrokken wordt.

+ Afstemming ism BCO

* Productiecijfers
* Communicatie/pers
* Voortgang aanvrager test

EEE oe vraag ligt bijBE rivwm).
= QOverige veel gestelde vragen/aandachtspunten

vanaf volgende week 3 weken op vakantie.

Vriendelijke groet,
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Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit bericht

per abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de afzender te informeren. GGD GHOR Nederland is niet

aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail bericht, of een te late

ontvangst daarvan.


